
Referat fra ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Stagebjergparken 

Tirsdag den 10. september kl. 19.00 i ”Centrum”. 

 

Dagsorden ifølge vedtægter: 

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år 
3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor og bestyrelse 

4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 

5. Forslag fra bestyrelsen: 

 5.1. Optagelse af nye medlemmer 
 5.2. Nye affaldsøer 
 5.3. Udvidet græsklipning     
6. Vedtagelse af budget og fastsættelse af kontingent 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter 
Ann Charlotte Hammer i nr. 17 er på valg og ønsker ikke genvalg. 

Per Toftdahl i nr. 93 er på valg og ønsker ikke genvalg. 

Der skal således vælges mindst 2 nye medlemmer til bestyrelsen. 

Nuværende suppleanter: Per Pedersen og Lars Thøstesen er begge på valg 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 
Nuværende revisor: Søren Krab i nr. 152 (modtager genvalg) 

Nuværende revisorsuppleant: Ralf Brandt Larsen i nr. 33 

9. Eventuelt 

Regnskabet og budgettet findes på www.stagebjergparken.com 

Ligeledes vil forslag kunne læses på hjemmesiden inden generalforsamlingen 

 

Ad 1: Ralf Larsen blev valgt som dirigent.  

Ad 2: Bestyrelsens beretning blev godkendt. 

Ad 3: Regnskabet blev fremlagt og godkendt og kan læses på hjemmesiden. 

Ad 4: Der var indkommet 3 forslag vedrørende de grønne hegn rundt om 
Stagebjergparken samt to forslag vedrørende asfalt på vores veje. 

4.1 Forslag fra Jesper Søberg om at give bestyrelsen bemyndigelse til at få 
      foretaget den nødvendige beskæring. Vedtaget med 26 stemmer for, 1   
      imod og 1 blank. 

4.2 Forslag fra Michael Rath om at fælde og beskære buske og træer i det 
nordlige hegn efter individuel faglig vurdering. Vedtaget med 17 stemmer 
for, 6 imod og 7 blanke. 

4.3 Forslag fra Villy Hansen om at pålægge bestyrelsen at indhente tilbud på   
      vedligeholdelse af hegnene. Vedtaget med 23 stemmer for, 1 imod og 4 
      blanke. 
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4.4 Forslag fra Ellen Dall om 100.000 kr. ekstra overførsel til asfaltkontoen. 
Nedstemt med 8 for, 10 imod og 10 blanke. 

 

  4.5 Forslag fra Ellen Dall om årlig overførsel til asfaltkonto på 100.000 kr. i 
        stedet for de nuværende 65.000 kr. Nedstemt med 10 for, 10 imod og 8 
        blanke. 

 

Ad 5:   5.1 Optagelse af de 4 nye huse på Sysselbjergvej 44-50 i Grundejerforeningen 

        Stagebjergparken på 1 af 3 mulige betingelser. Forslag nr. 3 blev vedtaget       
        med 26 stemmer for og 2 imod, hvilket vil sige, at de nye husstande kan
        optages på lige vilkår med nuværende medlemmer. Men da der ikke var 
       tilstrækkeligt antal fremmødte, kræves en ekstraordinær generalforsamling 
       før endelig vedtagelse. 

  5.2 Der blev diskuteret affaldsøer, og der var 0 stemmer for at bygge i  
        nonwood og 5 stemmer for at vedligeholde de nuværende af træ. Et nyt 
        forslag vedr. Nordic Wall blev nævnt. Det blev besluttet, at der indkaldes til 
        en ekstraordinær generalforsamling for afstemning om affaldsøer. 
 
  5.3 Forslag om udvidet græsslåning blev vedtaget med 17 stemmer for, 6 
         imod og 3 blanke. 

 

Ad 6: Budget blev fremlagt og godkendt med tilføjelse af kr. 53.000 x 4 til en 
udvidelse af gartner aftalen. 
 
Kontingent på 2.000 kr. pr. husstand årligt forbliver uændret for 2020. 
 
Ad 7: Valg til bestyrelsen, følgende blev valgt ind: 

 
Jens Erik Elbæk i nr. 85 

René Christensen i nr. 29 

Bjarke Nissen i nr. 102 som suppleant 

Claus i nr. 87 som 2. suppleant 

 
Ad 8: Søren Krab i nr. 152 valgt som revisor 

Ralf Larsen i nr. 33 valgt som revisorsuppleant. 
 
Ad 9: bestyrelsen takker for et godt fremmøde 
 
Dirigent: 
Formand: 
 


